

Autumn treasures

Selection & Text: Lilian Peter



① With love: Glasses case

frauleinrosarot.ch, ca./approx. EUR 45

Das Gelbe vom Ei! Das senffarbene Brillenetui des Schweizer Labels Fräulein Rosarot überzeugt neben dem Vintagedesign auch mit fairer Produktion: Es wird in eigenen Schneiderateliers in Zusammenarbeit mit der Sozialfirma Trinamo in der Schweiz handgefertigt. Das Design der Produkte übernimmt Gründerin Stefanie Gehrig, wie auch den Verkauf in ihrem Laden in Lenzburg AG, der definitiv einen Besuch wert ist.

The cream of the crop! You'll love this mustard-coloured glasses case by the Swiss Fräulein Rosarot label for its vintage design and contribution to fair production: It is handmade in Switzerland at the company's own workshop with the help of staff from Trinamo, a social organisation. Founder Stefanie Gehrig manages design, as well as sales at her store in Lenzburg AG, which is well worth a visit.

② With power: Swan bracelet

swarovski.com, ca./approx. EUR 82

Der charakteristische Schwan, das Kultsymbol der Marke Swarovski, schmückt die elegante Baumwollkordel und verleiht dem Armband durch seine feine Verarbeitung eine anmutige Aura. Raffiniert und gleichzeitig glamourös, ist es in fünf Farben erhältlich. Als Teil der Swarovski Power Collection ist das Schmuckstück neben seiner Funktion als modisches Accessoire auch Ausdruck von Selbstbewusstsein und Stärke – eine Hommage an die Kraft der Frauen.

The characteristic swan, the cult symbol of the Swarovski brand, adorns an elegant cord, its delicate finish adding a gracious touch to this bracelet. Available in five different colours, it combines glamour and sophistication. As part of the Swarovski Power Collection, this piece is both a fashion accessory and an expression of self-confidence and strength – a tribute to the power of women.

③ With tradition: Silk scarf

lefoulard.shop, ca./approx. EUR 220

Das Glarnerland ist bekannt für seine traditionellen Baumwolltücher. Die Schweizer Marke leFoulard geht einen Schritt weiter und interpretiert den Exportschlager neu: Die Tücher aus edler Seide werden nach ursprünglichem Siebdruckverfahren von Hand mit klassischen Mustern bedruckt. Durch die spannenden Farbkombinationen bekommen diese zudem einen modernen Touch. Perfekt für die Herbstgarderobe!

The Glarus region is well known for its traditional cotton scarves. The Swiss brand leFoulard goes a step further with a new take on this export bestseller: Made from finest silk, these scarves are hand-printed with classic patterns using a traditional silkscreen process. An exciting combination of colours adds a resolutely modern touch. Perfect for your autumn wardrobe!